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Št. zapisnika: 17/22-24 
Ljubljana, 6. 11. 2023 

Zapisnik 17. redne seje predsedstva JZS 
 
Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 
Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 
Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 
 
Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 
 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 
 
Seja se je pričela ob 18:20. 
 
Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 16. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Nekoliko popravljen dnevni red je soglasno sprejet. 
 
Ad. 2 
Predsedstvo sprejema zapisnik 16. seje. 
Sklep 031/22-24: Predsedstvo sprejema zapisnik 16. seje. 
 



Ad. 3 
Nismo obravnavali. 
 
Ad. 4 
Predsednik: 
Ogledal si je prostor za muzej jamarstva v Bovcu in se dogovoril za nakup opreme, ki jo bo financirala 
Občina Bovec in bo tudi ostala njena lastnica. Pogodbo za muzej ureja Občina. Občina si želi, da bi se 
sedež Zveze preselil v Bovec. Resnih zadržkov glede tega ni, tako da članicam lahko predlagamo 
spremembo naslova. 
Udeležil se je posveta na Upravi, kjer so se pogovarjali o naši udeležbi na tečaju ITRA (priporočilo 
certifikacije in recertifikacije ekipe CaveSAR SI). Želi si sestanka z direktorjem Uprave. 
Potrebno bo popraviti in sprejeti nov cenik JRS. 
 
Tajnik: 
Pošto sproti pobira. E-pošto posreduje. Ni posebnosti. 
 
Blagajnik: 
Stanje na računu: 88.558,21 € 
Dobili smo sredstva za StarLink, nekaj prispevkov za Dom Petra Skalarja, delamo na zahtevku za 
poplave. Od stroškov je bil tečaj ITRA. Počasi bo treba narediti finančni plan za naslednje leto. 
 
Kataster: 
Z IZRK smo dobili novo bazo jam. Kataster JZS jo mora pripraviti za distribucijo društvom, potem bo 
razposlana. 
Vrednotenje bomo končali, ko bo znan končni znesek, ki bo namenjen JZS-ju. 
Aleš Lajovic je omenil datum registracije v bazi, ki ne ustreza datumu odkritja jame. Žal ga ne moremo 
popravljati oz. je edino smiselno, da ostane kot je. 
 
JRS: 
Vaje: 

- Žičniške naprave: Kabinska na Krvavcu in nihalka Golte. Na Krvavcu bomo izvedli vajo na novi 
6-sedi Zvoh, ko bo pripravljena. 

- Reševalne službe Zg. Savinjske doline. Vaja iz silosa. Prenos slike iz notranjosti silosa in 
predstavitev StarLinka. 

- RC NM je imel vajo v jami Konteč skedenj. 
- Srečanja ECRA na Portugalskem se je udeležila tudi medicinska ekipa. Člani te so predstavili 

oskrbo poškodovanke v Vranjedolski jami. Matej Zalokar je predstavil širjenje v isti jami. 
Vzpostavili so stike in poznanstva. 

- 3-dnevni tečaj Speleo trauma care v Sežani 
 
6 reševalcev je usposobljenih in certificiranih za reševanje v urbanem okolju (ITRA). 
Kondicijsko spominski pohod v spomin na Rajka Bračiča do Moličke peči. 
Iskalna intervencija nemškega državljana nad planino Goričica – Čukla – Rombonski podi. Preiskali so 
10 brezen, večina od teh je bilo novih. 
18. 11. je predsednik vabljen na štabno vajo v Postojni. 
Dva reševalca sta delala na komentarjih pravilnika o uporabi brezpilotnih letalnikov. 
 



Varstvo jam: 
Kot vodja SVJ se je ukvarjal s projektom pregleda onesnaženih jam. Trenutno je poznanih okoli 3000 
onesnaženih jam. 
Popis 198 vojnih grobišč. 
V naslednjih 3 letih se bodo delale analize ledenih jam. 
Pomagal Benjaminu Lapu pri pripravi članka, naredil je intervju za radio. 
 
Izobraževalna služba: 
V oktobru ni bilo dogajanja. 
 
Varnostno tehnična služba: 
Udeležil se je tečaja ITRA. Kot predavatelj je vabljen na sestanek alpinistov. 
 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 
Pogovarjajo se za pripravo skupne vaje z ETP. 
 
Služba za šport: 
Ni bilo poročila. 
 
Služba za jamski turizem: 
Ni bilo poročila. 
 
Člani predsedstva: 
Maks Petrič se je udeležil srečanje BSU v Sofiji. Bil je tudi v Nemčiji pri jamarskem društvu iz 
Blaubeurena. 
 
Ad. 5 
Pripombe so podajali sproti. 
 
Ad. 6 
Občni zbor bi planirali na 16. 3. 2024, predvidoma v Kranju. 
 
Seja je bila zaključena ob 20:30. 
 
Zapisnikar: Marko Erker 
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